
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 1. november 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 

2 (L 45) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter øn-

ske fra Martin Geertsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 2:  

”Kan ministeren redegøre for, om den nye forordning har konsekvenser for strygning 

af rogn/fisk i dambrug?” 

 

Svar: 
Til brug for besvarelsen er der indhentet bidrag fra Ministeriet for Fødevarer, Land-
brug og Fiskeri, som har indhentet bidrag fra Fødevarestyrelsen, som jeg kan 

henholde mig til: 

 

”Fødevarestyrelsen administrerer de dele af veterinærlægemiddelforordningen, som 

vedrører anvendelse af lægemidler til dyr. Fødevarestyrelsen har været i kontakt med 

erhvervet, der oplyser, at der ikke anvendes lægemidler i forbindelse med strygning. 

Reglerne får dermed ikke konsekvenser for strygning af dambrugsfisk med henblik på 

udtagning af rogn.” 

 

 

Med venlig hilsen 
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